

美国纽约州签署法案规定儿童珠宝中铅的要求

2019年12月16日，美国纽约州州长签署 A6041 (S4046) 提案成为州法律。以规范儿童珠宝首饰中的铅。该法律自签署即时生效，正式实施日期为 2021 年 1 月 1 日。主要包含以下内容：

--对 12 岁以下的儿童进行定义

--对珠宝首饰进行定义

--如果铅含量大于 40 ppm 但小于 600 ppm 或联邦铅标准，则要求在儿童珠宝首饰或儿童珠宝首饰直接容器的标签上提供警告声明，如果部件免于美国消费品安全委员会 (CPSC) 指定的第三方测试，则不需要此声明。

根据新法规的定义，珠宝首饰是指个人佩戴的下列任何一种装饰品：

- 1、脚链、袖口、手镯、胸针、链子、皇冠、袖扣、发饰、耳环、项链、装饰针、戒指、人体穿刺饰品，放在口中展示或装饰的珠宝。
- 2、上述第 1 点中的饰物、珠子、链子、链环、吊坠或其他部件。
- 3、鞋子或衣服上可以移除的饰物、珠子、链子、链环、吊坠或其他部件，并且可以用作上面第 1 点中装饰品的组成部分。
- 4、在上述第 1 点中作为装饰品的组成部分的手表，如果可以将其从装饰品中移除，则不包括手表本身。

下表总结了新法规的要点：

A6041(S4046)，第 671 章，2019 年 关于含铅珠宝首饰的环境保护法修正案			
物质	范围	要求	生效日期
含铅量	12 岁以下儿童珠宝首饰 (可接触的部件)	1.油漆或类似表面涂层： ≤40ppm 否则警告声明，如果超过 40 ppm 但低于 90 ppm* 2.基质：≤40ppm 否则警告声明，如果超过 40 ppm 但低于 100 ppm*	2021 年 1 月 1 日
警告声明至少要包含“警告：包含铅”。如果被饮食或咀嚼可能有害。符合联邦标准			

官网更新链接：

https://nyassembly.gov/leg/?default_fld=&leg_video=&bn=A06041&term=2019&Summary=Y&Actions=Y&Text=Y

The American state of New York has signed a bill requiring lead in children's jewelry

On December 16, 2019, the governor of New York signed proposition A6041 (S4046) into state law. To regulate lead in children's jewelry. The law will come into effect as of January 1, 2021. It mainly includes the following contents:

- Providing a definition for jewelry
- Requiring a warning statement on children's jewelry or on a label on the immediate container of a children's jewelry if lead content is greater than 40 ppm but less than 600 ppm or a lower Federal lead standard – this statement is not required if component parts are exempt from third-party testing as determined by the United States Consumer Product Safety Commission (US CPSC).

According to the definitions in the new law, jewelry means any of the following ornaments worn by a person:

1. Ankle bracelet, arm cuff, bracelet, brooch, chain, crown, cuff link, hair accessory, earring, necklace, decorative pin, ring, body piercing jewelry, jewelry placed in the mouth for display or ornament
2. A charm, bead, chain, link, pendant, or other component in point 1 above
3. A charm, bead, chain, link, pendant, or other attachment to shoes or clothing that can be removed and may be used as a component of an ornament in point 1 above
4. A watch in which a timepiece is a component of an ornament in point 1 above, excluding the timepiece itself if the timepiece can be removed from the ornament

Highlights of the new law are summarized in Table 1.

A6041 (S4046), CHAPTER 671, 2019			
AN ACT TO AMEND THE ENVIRONMENTAL CONSERVATION LAW, IN RELATION TO JEWELRY CONTAINING LEAD			
Substance	Scope	Requirement	Effective Date
Lead Content	Jewelry for children under 12 (accessible component parts)	Paints or similar surface coatings: ≤ 40 ppm otherwise warning statement if exceeds 40 ppm but less than or equal to 90 ppm* Substrates: ≤ 40 ppm otherwise warning statement if exceeds 40 ppm but less than or equal	January 1, 2021



3rd floor, Baoting Industrial
District, #531 Jiaogong Rd.,

Phone (86) 571 88905188
Fax (86) 571 88905288

		to 100 ppm*	
*Warning statement to contain at least 'WARNING: CONTAINS LEAD. MAY BE HARMFUL IF EATEN OR CHEWED. COMPLIES WITH FEDERAL STANDARDS'			

Official website update link:

[https://nyassembly.gov/leg/?default_fld=&leg_video=&bn=A06041&term=2019&Summary=Y&](https://nyassembly.gov/leg/?default_fld=&leg_video=&bn=A06041&term=2019&Summary=Y&Actions=Y&Text=Y)

[Actions=Y&Text=Y](https://nyassembly.gov/leg/?default_fld=&leg_video=&bn=A06041&term=2019&Summary=Y&Actions=Y&Text=Y)

更多相关信息， 敬请联系我们。

杭美质量技术服务有限公司

中国浙江省 杭州市西湖区三墩科技园泰能工业园 B 幢

Phone: +86 571 8890 7010 (technical)

Test Request: tech<tech@hqts-qai.com>